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 KVBCH si vyslechla prezentaci zástupce firmy QED na téma „Sociomaping“ 

o Roman Bednář přidal své pozitivní zkušenosti s touto metodou zkušenou poslední 2 

roky u kategorie U19 Sokola Pražského 

o KVBCH zvažovala a diskutovala případný přínos pro mládežnické národní týmy i 

jednotlivá SCM 

o Zástupce firmy QED připraví finanční náročnost, na jejímž základě KVBCH nabídku 

posoudí  

 KVBCH odsouhlasila návrh obsahu vzájemné spolupráce SCM a spolupracujícího SpS. 

Povinnost uzavírat takové dohody písemnou formou neshledává KVBCH jako nezbytnou. Tento 

dokument by pouze měl možnosti spolupráce obecně prezentovat. Je na klubech samých, pokud 

se rozhodnou dohodu vzájemně podepsat. Rozsah spolupráce je rámcově obsažen v Projektu 

optimalizace STM.  

 KVBCH odsouhlasila návrh navyšování rozpočtu do kategorie SpS a kritéria jeho rozdělování 

zastřešujícími SCM pro období nejbližších roků. Návrh bude předložen VV ČBF. 

 Roman Bednář byl (jako zástupce ČABT) požádán, aby prezentoval ČABT vizi KVBCH 

rozvoje členské základny prostřednictvím STM a zkvalitňující se spolupráce SCM-SpS 

s možností využití SCM i pro zakládání nových klubů. Hledání společných postupů KVBCH a 

ČABT by mohlo vést k zrychlení společné snahy o zvýšení členské základny. 

 Předseda KVBCH Jan Slowiak informoval o rozběhnutí přípravy jednotlivých reprezentačních 

týmů tak, aby se zvládly nejbližší akce – GBA turnaj U18, Turnaj olympijských nadějí U16, a 

Krystal Cup U17. Nominace všech trenérů národních týmů stále nebyla definitivně VV ČBF 

potvrzena. Proto plány přípravy jednotlivých týmů budou předkládány až v lednu 2017. 

 KVBCH se zabývala 3 nosnými oblastmi, které chce v nejbližším roce brát jako základ své 

činnosti. Na další schůze se členové komise usnesou na definitivním znění těchto témat. 

 

 

 

Zpracoval:  Jan Slowiak, předseda KVBCH 


